
Zápis z výjezdního zasedání Studentské komory 

Akademického senátu MU 

Termín: 7 – 8. 2. 2009 

Místo: Hotel Maximus Resort, Kníničky 316, Brno 

Program: 

sobota 7. 2. 2009 

Příjezd a ubytování na pokojích 

Vzájemné seznámení studentů (obdrželi jsme složku „Pár pomůcek senátora“) 

Oběd 

Každý přednesl jaké má představy o činnosti akademického senátu a v senátu 

Nastínění aktuálních problémů (co je potřeba pořešit až přijede rektor a co dlouhodoběji) 

Aktivity v rámci ACSA ( semináře typu: Vysokoškolská legislativa, Ekonomika VŠ, 

Komunikace a argumentace atp.) 

Příjezd rektora MU a kancléře MU: 

 

 Nastínění situace MU s ohledem na rozpočet a její dobré postavení v ČR (prý si to 

umíme vyhandlovat a ostatním univerzitám jsme trochu trnem v oku, že ony neuspějí 

tak dobře) 

 Počty studentů (kolem 40 000), platy zaměstnanců a profesů, nutnost nových 

pracovních míst 

 Málo míst na doktorandském studiu je potřeba se dostat na 15% z celkového počtu 

běžnch studentů 

 Problémy s přerozdělováním peněz na školství – neupravené dotační podmínky, snaha 

rozlišit statut vědecké univerzity od ostatních (což se nedaří patřičně zohlednit) 

 Spolupráce rektora a AS MU 

 Jednání okolo Bílé knihy a nového vysokoškolského zákona (hlavní problémy: 

neprůhlednost jednání politiků, omezení role AS, zásahy externích subjektů do 

univerzitního života, poplatky za studium – složitý nepřímý systém zavední školného) 

 

Studentská debata s rektorem: 

 podrobnější debata o poplatcích 

 noviny muni.cz 

 studentské časopisy a zvláštní fond na ně – chybí nějaký celouniverzitní časopis 

 diskuse o univerzitním kampusu v Bohunicích (problémy se správní radou – zdlouhavé 

řešení problémů s vybavením, složité bezpečnostní a požární předpisy) 

 diskuse o stabilizaci poměrů v rámci přírodovědecké fakulty ( rozpočet) 

 problémy s vyučujícími – nedodržování termínů, vulgarita, nevhodné emoce (hlavně 

FF) 

 studentské spolky – je potřeba podporovat vznik nových, celouniverzitní spolek je 

v dohlednu nereálný 

 změny anket v rámci hodnocení předmětu v IS (možná vznikne speciální skupina 

studentů, která vylepší tento projekt) 

 reklamní spot na MU (prezentace) 



 otázka nových barevných triček (ke koupi pro studenty, možná by byla atraktivnější) – 

budeme projednávat 

 

Výsledky:  

1. chystá se projednávání a plánování nového dlouhodobého záměru MU – na 

kterém se tentokrát má podílet i AS, tento strategický dokument má určovat 

směr a cíle MU od 2011 do 2016, tedy nově na 5 let – začneme zhruba rok 

předem, tj. 2010 

2. potřeba zaběhnout hodnocení kvality života na MU a zvláště pak hodnocení 

jednotlivých studijních programů 

3. snad budeme přibírat doktorandy 

4. kampus se bude dostavovat 

Společná večeře 

Diskuze se členem AS a bývalým předsedou dr. Křepelkou: 

 funkce senátu 

 představa o vzájemné spolupráci 

 pomalu se blížící volba nového rektora, ještě v našem funkčním období 

Teambuilding – Wellness (sauna, výřivka) 

Projednání důležitých bodů zákona o VŠ 

Dále Volebního a Jednacího řádu AS MU (povinnosti a práva členů) nutnost změn, stanovení 

přesnějších ustanovení s méně nejasnostmi.. 

Volná zábava (hra Aktivity - posléze obohacená o pojmy důležitými pro akademický senát  ) 

neděle 8. 2. 2009  

Snídaně 

Teambuilding - Wellness 

Odjezd 

 

 

Další zasedání se uskuteční v pondělí 16. 2. jako první ustavující schůze nového AS pro 

období 2009 – 2011 ve Velké zasedačce RMU (4.patro) 

 od 15.00 setkání studentské komory – volba předsedy 

 od 16.00 setkání celého AS – na programu mimo jiné i volba předsedy komory 

akademických pracovníků 


